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Uit de PC van de voorzitter 
Dick Vunderink 
Het laatste jaar van mijn voorzitterschap is niet het vrolijk-
ste. Een aantal zaken loopt niet zoals we dat graag 
zouden willen. 
Ik heb al eens eerder gewaarschuwd dat de toenemende 
maatschappelijke onverdraagzaamheid ons hier en daar in 
de weg zal gaan zitten. Het aantal gevallen dat imkers hun 
bijenstand moeten verplaatsen omdat omwonenden vrezen 
dat ze gestoken zouden kunnen worden, neemt toe. 
Daarbij speelt natuurlijk ook de publiciteit rondom de 

218 enkele gevallen van allergie tegen insectengif. Bijen en 
wespen worden dan voor het gemak over één kam ge-
schoren en dat keert zich tegen de imker met z'n bijen. 
Het toegenomen gezondheidsdenken bevordert de 
verkoop van honing en andere bijenproducten maar 
versterkt de fobie tegen allergie. Komt de bij echter aan 
het bezit, dan lijkt de onverdraagzaamheid nog toe te 
nemen. Als auto's en tuinmeubelen spetjes bijenpoep 
vertonen, komt Leiden pas echt in last. Nu zal ik niet 
ontkennen dat dit inderdaad tot ergernis kan leiden maar 
de een wordt furieus en de ander haalt z'n schouders op. 
• En zo moet het Carnicateeltstation te Schiermonnikoog 
verkassen. Het is al een lang slepende kwestie die door de 
gemeente zo op de spits is gedreven dat het op een 
gerechtelijke procedure uitliep. Inmiddels is de opgelegde 
dwangsom in de ijskast gezet en proberen wij in onder-
ling overleg tot een bevredigende oplossing te komen. Wij 
zijn allang akkoord gegaan met de verplaatsing maar 
vinden het onredelijk dat het merendeel van de kosten 
voor onze rekening komt. Wij staan voor een moeilijke 
afweging. Het is vrijwel zeker dat wij bij doorprocederen 
in het gelijk worden gesteld. Maar het is ook zeker dat de 
relaties met gemeente en burgers dan zo verstoord raken 
dat het de vraag is of we daar met enig plezier en succes 
kunnen werken. Dus kiest het bestuur van de Stichting 
Carnicateelt er voor om eerst te proberen met de 
bescheiden bijdrage van de gemeente en zoveel mogelijk 
drukken van de kosten, via sponsors de rest van het 
benodigde bedrag te vergaren. Vandaar ook de Planken-
aktie onder imkers in de bijsluiter. En afwachten hoe 
sponsorfondsen oordelen over ons verzoek. Mogelijk doen 
wij nog wel een beroep op een aantal van u met twee 
rechterhanden. 
• Een tweede tegenslag is het besluit van een aantal 
verenigingen van de ABTB om deelname aan de 
fusiebesprekingen te staken. Het is triest voor een aantal 
bestuurders dat met gevoel voor de realiteit een 
constructieve bijdrage aan de besprekingen gaf. Het is 
triest dat een kleine groep imkers een nieuwe handicap 
opwerpt voor de bijenhouderij die alle krachten zou 
moeten mobiliseren om de effecten van de teruggang het 
hoofd te bieden. Ik weet natuurlijk ook dat in de meesten 
van ons het verlangen heerst om alles te behouden zoals 

het is. Maar juist omdat er de laatste tijd al zoveel is ver-
anderd - iedereen kent de bloemlezing -, moeten we aanpas-
singen en vernieuwing vinden om in de nieuwe omstan-
digheden ons betere kansen te verwerven. Dat is niet mak-
kelijk en daarvoor is overleg met en inzet van velen nodig. 
• Een goed bericht is dat het secretariaat weer lekker loopt 
met Gerda Bogaards aan de PC. 'Ik heb nog niet alles in 
de vingers of in het hoofd', verzuchtte ze. Ik heb haar 
getroost: wij hebben de bijen ook nog steeds niet in de 
vineers, laat staan de imkers! 
• En vervolgens is het goed dat we op 29 september de 
uitgestelde Algemene Ledenvergadering zullen houden. 
Het is goed om minstens eens per jaar met elkaar stil te 
staan bij wat er gebeurde en wat er moet gebeuren. En 
ook om elkaar gewoon weer eens te ontmoeten. Opnieuw 
met een inhoudelijk middagprogramma, zoals u weet. 
Het zal wel vreemd zijn om naar Wageningen te komen 
als je het bijenseizoen net hebt afgesloten. In maart is de 
sfeer: dit nog even afwerken en het leuke gaat weer 
beginnen. Maar als ik in het Bijenjaar van Otto de Kat 
blader, is er ook in het winterseizoen veel leuks te 
beleven. Het blijft niet bij het schoonkrabben van de 
raampjes. 

Fusie Apeldoorn-Ugchelen 
In de Gemeente Apeldoorn bestonden tot nu toe 5 
imkersverenigingen. Uit praktische overwegingen hebben 
de 'Imkersvereniging Apeldoorn' en de 'lmkersvereniging 
Ugchelen' besloten voortaan samen verder te gaan als 
Imkersvereniging Apeldoorn-Ugchelen. 
De besturen zijn ineengeschoven. A. Wijnbergen is de 
nieuwe voorzitter, mw. R.van der Wal-Norde secretaris en 
P. Griffioen penningmeester. 
De jaarlijkse Honingmarkt op 15 september a.s., bij 
Dorpshuis Ugchelens Belang in Ugchelen, wordt onder 
dezelfde naam en op dezelfde lokatie voortgezet. 
Voor eventuele inlichtingen kunt u contact opnemen met 
A. Wijnbergen, 055-3556776 of mw. R. van der Wal, 055-
3662258, E-mail: walnorde@hotmail.com  

Het bijenhuis gesloten 
Voor alle duidelijkheid: de afdeling Handel van de 
VBBN, de winkel in het Bijenhuis, is het gehele jaar op 
de maandag gesloten. De winkel is geopend op dinsdag 
tot en met vrijdag van 08.30-17.30 en op zaterdag van 
08.30-13.00 uur. Deze tijden gelden tot en met 30 
september a.s. 
Het secretariaat is wel op maandag bereikbaar, van 09.00-
15.00 uur. 
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Uit de PC van de vo 
Dirk Vinderink 
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